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Abstract (en)
A carrying handle device has a carrying handle (48) which is mounted with pivoting movement on a holding body (10) provided for the attachment
to a container. The ends of the carrying handle (48) engage in a groove (16) which is open towards the container. The carrying handle (48) is
supported in an approximately horizontal position on the holding body (10) via stops. An enlarged and reinforced support surface (22, 24) is
produced as a stop for supporting on the bearing limb (50, 60) of the carrying handle (48) by removal of material in the groove (16) of the extrusion
profile. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Tragegriffvorrichtung weist einen Tragegriff (48) auf, der schwenkbeweglich an einem für die Befestigung an einem Behälter vorgesehenem
Haltekörper (10) gelagert ist. Die Enden des Tragegriffs (48) greifen in eine zum Behälter offene Nut (16) ein. Der Tragegriff (48) ist über Anschläge
an dem Haltekörper (10) in einer etwa horizontalen Stellung abgestützt. Als Anschlag zur Abstützung an dem Tragschenkel (50, 60) des Tragegriffs
(48) ist eine vergrößerte und verstärkte Stützfläche (22, 24) durch Materialabtrag in der Nut (16) des Strangpreßprofils erzeugt. <IMAGE>
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